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Dammbesök hos Catharina och Nalle i Örebro 
 

 
Vi skriver den 21 januari 2023 idag 
och är på väg till ett dammbesök. Ja 
jag vet att det låter knäppt men så är 
det. Det känns väldigt märkligt.  
Själv så har jag 1 lager markfrigolit 
och två stora (240x120) stora skivor 
på 10 cm som ligger ovanpå min 
damm. Och så har det varit sedan 
slutet av oktober och lär väl vara så 
till april gissar jag. 
Vi är på väg till Catharina och Nalle 
Martinsson utanför Örebro som idag 

bjudit in Koi Club Sweden att tillsammans med Närke Koi göra ett dammbesök i deras 
garage. 
 

 
Garaget är en ganska stor byggnad 
på 80 m2. I denna byggnad har de 
byggt 2 dammar. 1 på ca 2,5 m3 och 
en större på 8 m3. Men nu går vi 
fram lite för fort. Vi ska ta allt från 
början. 
Catharina och Nalle 
För ca 2 år sedan började Catharina 
och Nalle med sin utedamm. Sedan 
dess har mycket hänt. 
 
 
I somras så besökte Koi Club 
Sweden Catharina och Nalle under 
vår lite kortare dammresa till Örebro-
Mariestad-Köping. Mer om denna 
resa och ett reportage från 
sommarens besök hos dem kan ni 
läsa om i Årsboken 2022 som snart 
kommer hem till Er. Denna har tyvärr 
blivit lite försenad. 
 



 

 
 
Till förra vintern hade 
de byggt en mindre 
damm inne i sitt 
garage. Kanske ca 
4,5m3 stor. Men som 
för de flesta av oss 
införskaffas lite nya 
fiskar så till denna 
vinter 2022-2023 
behövdes inne 
förvaringen byggas ut. 
Nu är ju inte Nalle den 
personen som riktigt 
planerar, funderar och 
ytterligare funderar för 

att sedan bygga. Nej här händer det snabbt vill jag lova och den damm som tidigare 
varit på ca 4,5 m3 byggdes raskt ut till 8 m3. 
 
 

 
I denna damm är det 
20 C varmt och här 
huserar totalt 37 fiskar 
bestående av 6 
Butterfly Koi, 27 Koi 
och 4 Stör.  Nalle 
byter 1m3 vatten per 
dag. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
I den mindre 
dammen på 2,5 
m3 finns det 15 
fiskar. 14 koi 
och 1 guldfisk. 
 
 
I dammen är 
temperaturen 
15 C. Nalle 
byter även här 1 
m3 vatten per 
dag. 
Värmen i 
garage och 
dammarna hålls 

med en luftvärmepump. Anledningen till att det är varmare i den större dammen är att 
luftvärmepumpen är placerad precis ovanför den större dammen.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 

För något år sedan installerades solpaneler på huset vilket nog är tur. Det är mycket 
pumpar och filter mm som måste dra massor med el även om det i nutid finns mycket 
bättre pumpar ur energisynpunkt än det fanns tidigare.  
 



 

 
 
 
 
 
 
 
Kristoffer 
Pettersson från 
Sävne Koi var 
också med 
under dagen. 
Kristoffer visade 
bilder från 
tidigare resor till 
Japan för inköp 
av Koi. Ny resa 
är planerad och 

en vecka efter vår träff närmare bestämt den 27 januari åkte han dit ingen på ny 
inköpsresa.  
 
 
 

 
Många har 
kontaktat Kristoffer 
för att göra 
intresseanmälan 
på olika Koi som 
man eftersöker. 
Kristoffer visade 
även bilder på den 
ombyggnad han 
under höst/vinter 
gjort på Koi-huset.  
 
Vid Kristoffers 
föredrag hade vid 
med en tolk för 
döva. 

 
 
 
 
 



 

 
 

 
 
 
 
 
Nya EZ-Pond dammarna har 
installerats. Ett stort jobb där 
större delen av familjen och även 
vänner varit behjälpliga. Ska bli 
så roligt att se dessa till våren. 
 
 
Vår Koidag kommer som vanligt 
att hållas hos Sävne Koi & 
Trädgård under senare delen av 
Maj 2023.  
 
 
 

 
 
 
 

 
Tack Catharina 
och Nalle 
Under hela 
besöket fanns 
tacos och dryck 
uppdukat för oss 
som var där. Ca 
25 personer 
avnjöt denna 
gästfrihet under 
en fantastisk 
eftermiddag/kväll.  
 
 
 
 

 
 



 

 
 
Vi hade en så otroligt 
trevlig dag där  
vinterförvaring, foder 
och diverse problem 
blandades med en liten 
pirrig förväntan inför den 
säsong som vi alla nu 
väntar på. När ska men 
våga täcka av? Vad har 
hänt i dammen under 
vintern.  
 
 

Själv så hade jag en tragisk bortgång av en ganska stor koi på 75 cm. Min älskade 
Madam! 

 
 
Jag längtar så efter 
nästa säsong.  När 
man sitter med 
kaffekoppen vid 
dammen och bara 
njuter av den frid det 
ger att se fisken 
simma runt i dammen. 
Vill tacka Catharina 
och Nalle för en 
fantastiskt fin dag. 
Hoppas att vi kan få 
möjlighet att komma 
hit igen. För med Nalle 

så är jag säker på att det fortsätter 
att hända massor med saker även 
nästa säsong. Och det är väl så 
att har man damm så blir man 
aldrig färdig eller? 
 
 
 
 
 
 
 



 

Tekniska data om de två dammarna 
Damm 2,5 m3 
Tryck filter BioClear 5000 
Pump Vortech x 18 000 
Syrepump 8500 l/h 
1 hemmar gjort Showerfilter bestående av 3 plastbackar fyllda med keramiska rör. 
I dammen finns totalt 15 fiskar 
 
Damm 8,5 m3 
Filterpump Techno Flow Pro 30 000 S 
Trumfilter DVS Entry kombi C 25  
Pump Superflow Pro 15000 S  
Showerfilter typ TF60 
Syrepump 8500 l/h 
 
IBC-tank 
En Pump, Superflow Techno Pro 15000 S, pumpar in I en PB10 vidare till en IBS-tank 
på 600 liter med 300 liter media.  
 

 

 

 

 

Uppmaning 
Vill bara be alla er därute att anmäla att Ni också kan ta emot oss en eftermiddag. Ett 
normalt dammbesök varar ca 1,5 timme. Man behöver inte bjuda på något. Kan man 
ordna så vi kan sitta och äta vår medhavda fikakorg så är vi glada. Annars så går det 
bra ändå.  
Det är ju ändå så att grunden i hela vår verksamhet är den sociala biten där vi träffas 
och besöker en damm. Och det behöver absolut inte vara en tipp topp färdig damm. Det 
är också väldigt roligt att besöka en damm under pågående byggnation för att sedan få 
följa dammbygget med ytterligare besök när det är klart. 
 
 
Vid pennan Christina Lindström 
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